
Goede avond, leden van de gemeenteraad,

Burgemeester en wethouders hebben op 20 juli  de bewoners van De Strijp 
geïnformeerd over het besluit van uw raad om de hekken te verwijderen 
rondom het hondenlosloopgebied Endezant.

Die informatie heb ik op prijs gesteld. Over de plaatsing van de hekken heeft 
destijds geen enkele informatie en overleg met de bewoners plaats gevonden. 

Ik heb geen bezwaar tegen het verwijderen van de hekken als zodanig. Maar ik 
ben erg ongelukkig met het besluit om het hondenlosgebied aldaar gewoon in 
stand te houden, en de hekken te verplaatsen naar een andere plek, waardoor 
nog meer ruimte voor loslopen van honden wordt gecreëerd.

Ik wil dat graag toelichten. De gemeente Rijswijk heeft prachtige parken en 
groenstroken. Het biedt mogelijkheden om daar prettig te wandelen. Enige tijd 
geleden ben ik pijnlijk gebeten door een loslopende hond. De eigenaar daarvan 
trok zich er niets van aan En het overkomt mij ook regelmatig, dat een 
loslopende hond blaffend tegen mij opspringt. Dat is helemaal vervelend als 
een hele roedel honden door een uitlaatdienst wordt uitgelaten.

Ik probeer daarom plekken waar honden los mogen lopen maar te vermijden. 
Maar dan blijven er in deze gemeente weinig mogelijkheden over. Want de 
gemeente staat toe, dat in een groot deel van parken en groenstroken honden 
los mogen lopen.

Maar daar blijft het niet bij. Ook waar de honden in het geheel niet mogen 
lopen (de rode gebieden) gebeurt het volop. Het lijkt erop, dat toezicht daarop 
volstrekt afwezig is. Ik vernam van het buurtpreventieteam De Strijp, dat in het 
wijkpark van De Strijp bij Endezant (waar uitlaten van honden verboden is) 
door hen zelfs meer hondenpoep werd aangetroffen dan in het 
hondenlosloopgebied bij Endezant 

Kortom, het lijkt erop, dat het gemeentebestuur veel meer liefde heeft voor 
honden en hun bezitters dan voor de burgers die graag ongestoord door 
honden in het groen in hun directe omgeving willen wandelen. 

Ik heb 2 verzoeken aan u:

1. Breidt het aantal hondenlosloopgebieden niet uit, maar beperk het 
alstublieft.



2. Zorg, dat ook daadwerkelijk toezicht wordt uitgeoefend op het verbod 
om honden uit te laten in rode gebieden. Vierentwintig uur toezicht is 
m.i. niet nodig. Waarschuwingen en zo nodig enkele boetes kunnen daar 
zeker verandering in brengen.

Dank u wel voor uw aandacht. Ik hoop van harte, dat u nu eens wilt kiezen voor 
de vele burgers die heel graag zonder overlast van honden van het mooie 
groen van Rijswijk willen genieten.


